
Зијад Јагодић 

1. Питање постављено Савјету министара БиХ, Влади Федерације БиХ, Влади 

Републике Српске, владама кантона и Влади Брчко Дистрикта БиХ - Шта се чини 

на законском рјешавању збрињавања млијека и млијечних производа за које је 

инспекцијским налазима утврђено да садрже изузетно опасне и недозвољене 

количине афлатоксина, а да се значајне количине налазе на лагерима мљекара у 

БиХ (од чега само 400 тона на лагеру Тузланске мљекаре)? 

2. Питање постављено Савјету министара БиХ -  Шта је у току 2012. године и првој 

половини 2013. године учињено на смањењу броја тужби пред Европским судом за 

људска права, код којег је само у 2010. години поднесено 507, а у 2011. години 

1.350 тужби, које се тичу Босне и Херцеговине? 

3. Питање постављено надлежним судовима у БиХ -  Колико се привредних друштава 

(д.д. као и д.о.о) води у стечајном поступку, која су то привредна друштва, од када 

је отворен стечајни поступак, ко је управник, а то све на дан 30. 06. 2013. године? 

4. Питање постављено Министарству безбједности БиХ и Државној агенцији за 

истраге и заштиту – Када ће СИПА, прије свих, почети са активнијом мисијом у 

дијелу привредног криминала који чине одговорна лица у правном лицу, што је 

свакодневно видљиво због неуплаћивања и неиспуњавања преузетих законских 

обавеза, како до запосленика тако и до пословних партнера, те надлежних јавних 

институција? 
 


